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Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helybeli

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogy áll a Mezőberény Szarvas közötti út ügye?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Szabó Pál Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi
miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Békés megye elszomorító közúti helyzetét figyelembe véve is érthetetlen a Mez őberényt
Szarvassal összekötő út ügye, hiszen a megye két jelentős településéről van szó. A megyei
közútkezelő az említett útszakasz középső szakaszának felújítását már egyszer elhatározta, d e
időközben az erre szánt forrásokat át kellett csoportosítani, így a beruházásra nem került sor ,
pedig az mindenképpen időszerű és szükséges lenne . Kérem Miniszter Úr, hog y
lehetőségeihez mérten a Mezőberény és Szarvas közötti útszakasz felújításának ügyébe n
járjon el, hogy a felújítás mielőbb megkezdődhessen .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kérdéseim a következők :

Milyen lehetőségei vannak Onnek szakminiszterként az említett és közlekedési jelent őségéhez
mérten rendkívül rossz állapotú út felújításának ügyében?

Előreláthatóan mikor oldódhat meg az egész térséget mélyen érintő probléma?

Milyen pályázati lehetőségek lesznek belátható időn belül, amelyek segítségével új burkolatot
kaphat az említett útszakasz?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . november 16-án

Erdős Norbert
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